

LAN and TAM are now LATAM

 www.latam.com



LATAM - Changes in animal transport conditions in the cabin (PETC)

We informed our Travel Agents about a new legal determination in Colombia, the conditions for transporting **animals in cabin (PETC)** on LATAM flights were changed. The changes apply to requests that have been made since **April 6, 2017**.

LATAM OPERATION

Amount of Animals per flight for all stretches LATAM :

We will allow a maximum of **6 animals** in the cabin per aircraft (flight) to the LATAM operation.

DOMESTIC OPERATION LATAM COLOMBIA

Maximum permissible weight (animal + kennel):

The weight of the animal with the kennel must not exceed a **maximum of 10 kilos** provided that the animal can move inside the kennel and that it complies with the current measures:

Documents required for shipment:

The travel agent must inform passengers **as of April 6, 2017** that for **domestic flights in Colombia** it is required to present a vaccination certificate or vaccination certificate signed by a veterinarian and that the **number of his professional registration is indicated**.

Date of last update: 04/05/2017

Новые условия перевозки животных на рейсах авиакомпании LATAM

Информируем наших туристических агентов о новом юридическом решении Колумбии, об изменении условий перевозки животных в салоне самолета (PETC) на рейсах авиакомпании LATAM. Изменения касаются запросов, которые были сделаны с 6 апреля 2017 года.

LATAM OPERATION

Количество животных на рейсах для всех сегментов авиакомпании LATAM:

Разрешается перевозить максимум до 6 животных в салоне самолета (полет) на рейсах авиакомпании LATAM.

ВНУТРЕННИЕ РЕЙСЫ авиакомпании LATAM COLOMBIA

Максимально допустимый вес (животное + переноска):

Вес животного с переноской не должен превышать 10 кг, при условии, что животное может двигаться внутри переноски и соответствует стандартам:

Документы, необходимые для перевозки животных (PETC) :

Туристический агент должен сообщить пассажирам , что для внутренних рейсов Колумбии требуется предоставить свидетельство о вакцинации , подписанное ветеринаром с указанием номера его регистрации .